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Mötet hölls i Kommunhuset Markaryd, Sunnerbosalen tisdagen den 29 augusti 2023,  
kl. 17.00-19.30. 

  
  Närvarande: 

Shahd Rehawi  Strömsnässkolan 
Mortaza Hassani Strömsnässkolan 
Albaraa Alzaraa Strömsnässkolan 
Alice Kristensson Markaryds skola 
Anton Wombell Markaryds skola 
Vincent Ellehamn Markaryds skola 
Marie Borglin  KCM 
Ester Bukuru  KCM 

 Maria Svensson Lundin UKN  
 Robin Hansen  UKN 
 Ros-Marie J. Neckö Kultursamordnare §6 
 Thomas Wiking Biblioteksutvecklare §6 

Arne Lindman  Ungdomssamordnare 
  
 

Återbud var lämnat från Dejan Gustafsson. 
  
  

Dagordning 
 
§1 Mötet öppnas. 

  §2 Närvaro.  
§3 Dagordningen fastställs. 
§4 Val av justerare. 
§5 Förra mötets protokoll 
§6 Kultur- och biblioteksplan 
§7 Regional utvecklingsstratergi 
§8 Information till sjuorna 
§9 Rapport från UKN 
§10 Elevrådsfrågor 
§11 Barnets bästa 
§12 Kulturvecka v.46 
§13 Länstrafiken 
§14 Instagram konto 

 §15 Övriga frågor. 
§16 Mötet avslutas. 
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 §1. 
 Mötet öppnas. 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

 

§2. 

Närvaro.  
Se ovan.. 
 

§3. 

Dagordningen fastställs. 
Mötet beslutade att jobba enligt föreslagen dagordning.  

 

§4. 

Val av justerare. 
Vincent Ellehamn utsågs till att jämte ordförande justera dagens protokoll. 

 

§5. 

Förra mötets protokoll. 
Förra mötets protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
 

§6. 

Kultur- och biblioteksplan 
Ros-Marie J Neckö presenterade det förslag som framtagits till en ny kulturplan, där även 
Ungdomsinskottet har fått vara med och påverka. 
Sammanfattningsvis står det i den att kulturutbudet i Markaryds kommun ska vara: brett, allsidigt 
och tillgängligt. Ambitionen är att nå nya grupper och att man särskilt ska beakta barn, unga och 
unga vuxna. 
Man ska ta tillvarata de resurser som redan finns och utöka samarbetet mellan dessa. 
Utifrån kulturplanen görs sedan en handlingsplan varje år där det mer konkret framgår vad som 
ska genomföras. Planen kommer att ligga ute till november och ska sedan antas i 
kommunfullmäktige. 
Thomas Wiking redogjorde för förslaget till biblioteksplan och förklarade hur Ungdomsinskottets 
synpunkter finns med i planen även om det inte står ordagrant. Även utifrån denna plan kommer 
man varje år utforma en handlingsplan där förslagen konkret kommer att framgå. 
En del frågor gällande skolbiblioteken framkom och Thomas föreslog att bjuda in 
skolbibliotekarien Katrin, eftersom han inte kunde alla detaljer om denna verksamhet. 
Det diskuterades även en del om temakvällar på biblioteken.  
 

§7 

Regional utvecklingsstrategi. 
Sammanställningen av de synpunkter som Ungdomsinskottet lämnade, vid förra mötet, på den 
regionala utvecklingsstrategin gicks igenom. 
Det framkom synpunkter på avsnittet som rubriceras ”Isolering och ödemark”. 
UI menade att det var enbart bristen på kommunikationer som gjorde att man kände sig isolerad. 
Arne skickar ett förtydligande i denna fråga till Region Kronoberg. 
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§8. 

Information till sjuorna. 
Vid varje läsårs början brukar ungdomssamordnaren, tillsammans med några ungdomar, träffa de 
nya sjuorna och informera om Ungdomsinskottet. I år kommer denna information ske på 
Strömsnässkolan den 8 september och på Markaryds skola den 14 - 15 september. Shahd kommer 
att medverka i Strömsnäs och Anton i Markaryd. 
Därefter ska elevråden på respektive skola utse sina fyra representanter till Ungdomsinskottet 
senast den 30 september. Namn och kontaktuppgifter ska meddelas till ungdomssamordnaren. 

 

§9 

Rapport från UKN 
Man är just nu inne i budgetprocessen. 
Det har blivit fler elever på KCM än man hade räknat med. En ny rektor ska rekryters till KCM. 
Det pågår även en rekryteringsprocess till ny förvaltningschef för UKF, samt ny ekonomichef. 
Arkitekter jobbar för fullt med bygget av en ny skola i Strömsnäsbruk. Detta är en lång process 
som kommer att ta några år. 
Gamla Hagaskolan kommer att renoveras av en privat firma. Kommunen kommer sedan att hyra 
dessa lokaler för skolverksamhet. 
Byggandet av ny förskola på Hansens Backar i Markaryd är lite försenat av olika anledningar. 
 

§10 

Elevrådsfrågor 
Förslaget på rutiner för elevråden som Ungdomsinskottet har varit med och tagit fram jobbas nu 
med på förvaltningen. Förhoppningsvis kommer detta att leda till ett övergripande dokument 
som ska fungera som vägledande för skolorna. 
 

§11. 

Barnets bästa 
Inga nya saker att ta upp i detta ämne. 
 

§12 

Kulturvecka 
Kulturveckan kommer återigen att genomföras under v.46. Ett önskemål är att få med skolorna i 
detta och att man under skoltid kunde genomföra vissa aktiviteter som kan involveras i 
kulturveckan. Ungdomarna ombads fundera på vilka aktiviteter de skulle önska på kulturveckan. 
 

§13 

Länstrafiken 
Inga reaktioner har kommit på den skrivelse som Ungdomsinskottet lämnade in angående 
busstidtabeller har kommit. På nästa möte den 26 september kommer vi att få besök av 
trafikutvecklaren på Länstrafiken. 
 

§14 

Instagramkonto 
Eftersom Marie officiellt kommer att sluta i Ungdomsinskottet tas skötseln av kontot över av 
Vincent och Ester. 
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§15. 

Övriga frågor. 
Inga övriga frågor fanns att behandla. 
 

§16. 

Mötet avslutas. 
Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  
 

 
 

 
 
…………………………………………………………………………….. 
Marie Borglin    ordförande  

  
  

………………………………………………………………………………  
Vincent Ellehamn   justerare 
 
 
……………………………………………………………………………. 
Arne Lindman    ungdomssamordnare/sekreterare 


